
Saksprotokoll i fylkestinget - 02.- 03.10.2018  
 
Fylkesordføraren svarte slik: 
 

«Som eit selskap eigd av det offentlege er hovudregelen at ledige stillingar skal lysast ut offentleg. 
Dette skal gjerast for å sikre reell konkurranse om ledige stillingar, breiast mogeleg rekruttering og 
ivaretaking av kvalifikasjonsprinsippet, og som fylkesordførar har eg ein forventning om at dette vert 
sikra av innovasjon Norge. Det vil eg og vidareformidle til leiinga i Innovasjon Norge.» 

 


